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Theurban family in light of social cohesion using means Virtual communication
- afield study conducted on a sample of Algerian families
Abdul Qader High School isa mode

Abstract

This research paper deals with the most important sociological concepts related to social ties.
Patterns and systems. On which the urban family is built according to its relationship to the
use of social media. This led to the emergence of several social phenomena that began to
dismantle and disperse the internal environment of the urban family, despite its positive
aspects. Finally, to present the most important findings of this field study which included 101
items represented in the research community.

Key words:. urban family, social link, communication, social media, family cohesion

Lafamilleurbaine alalumiére dela cohésion sociale en utilisant des moyens de
communication virtuelle
- une étude de terrain menée sur un échantillon de familles algériennes

Résumé

Ce document de recherche traite des concepts sociol ogiques les plus importants liés aux liens
sociaux. Modéles et systemes, sur lesquels la famille urbaine se construit en fonction de son
rapport a I'utilisation des médias sociaux. Cela a conduit a I'émergence de plusieurs
phénomenes sociaux qui ont commence a démanteler et a disperser I'environnement interne
de la famille urbaine, malgré ses aspects positifs. Enfin pour présenter les résultats les plus
importants de cette étude de terrain qui comprenait 101 items représentant la communauté de
la recherche.

Mots-clés; Famille urbaine, lien social, communication, médias sociaux, cohésion familiale
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